## 崇真小學暨幼稚園 2023-2024 年度 英語普通話幼稚園部 / 中英文幼稚園部 幼兒班招生重要日程

收生簡介會	【日期及時間】
	第一場: 2022 年 6 月 10 日(星期五) 6:30 p.m 8:30 p.m.
	報名日期: 2022年5月11日(星期三)至 2022年6月1日(星期三)
	第二場:2022 年 7 月 9 日(星期六) 2:00 p.m. – 4:00 p.m.
	報名日期: 2022年5月11日(星期三)至2022年6月29日(星期三)
	第三場:2022 年 8 月 27 日(星期六) 2:00 p.m. – 4:00 p.m.
	報名日期: 2022年5月11日(星期三)至2022年8月17日(星期三)
	【報名方法】**收生簡介會將以實體或網上直播形式進行(視乎疫情發展,屆時
	<u>再作公布</u> ),請家長於報名時務必輸入正確的 <u>電郵地址</u> ,以便接收相關資訊。
	切力士斗·2022 2024 左应从台北北上悠入人切力主场(切力生)(1)
	報名方法: 2023-2024 年度幼兒班收生簡介會報名表格(報名請按此)
	华从山下口地测晓上上侧石「目松水白 木明然人人山庄力思
	請於以下日期瀏覽本校網頁「最新消息」查閱簡介會出席名單。
	第一場: 2022 年 6 月 2 日(星期四) 5:00 p.m.
	第二場: 2022 年 6 月 30 日(星期四) 5:00 p.m.
	第三場: 2022 年 8 月 18 日(星期四) 5:00 p.m.
	【備註】
	1. 簡介會當日不設泊車位。
	2. 請出席者於簡介會完結時索取 <u>問卷一份</u> ,填妥後於 <u>面試日交回</u> 。是次出席記
	錄將納入本校評核「家校協作實踐」之其中一項準則。
報讀 2023-2024 年	
度幼兒班方法	月12日(星期二)至2022年9月9日(星期五),報名方法及詳情請按此瀏覽網
	<u>真連結</u> 。
	※ 凡於 2022 年 9 月 10 日或之後報名的申請人,暫不獲安排參與首輪面試,倘
	若日後有學位空缺,校方將會另行通知家長有關面試之安排。
面試日期	2022 年 11 月 5 日(星期六)
面試結果	申請者將於面試後7個工作天(EPK)/21個工作天(ACK)以電郵接獲「面試結果
	通知書」
註冊學位	☆ 【英語普通話幼稚園部 EPK】註冊日期:
	請參閱屆時發布之「面試結果通知書」
	☆ 【中英文幼稚園部 ACK】註冊日期:
	政府指定的統一註冊日期(預計為 2023 年 1 月 5 至 7 日)
	☆ 【須遞交文件】:
	1. 「幼稚園入學註冊證」/「幼稚園入學許可書」***ACK 適用
	(須於2022年9月至11月期間預先向教育局申請)
	2. 註冊費港幣 970 元(已獲教育局批核)

## Tsung Tsin Primary School and Kindergarten English-Putonghua Speaking Stream Kindergarten Section / Anglo-Chinese Speaking Stream Kindergarten Section Important Dates for K1 Admission 2023-2024

Admission	[Dates and Times]
Briefings	$1^{st}$ session: Friday, $10^{th}$ June 2022 from 6:30 p.m. to 8:30 p.m.
_	Registration period: Wednesday, 11 <sup>th</sup> May 2022 to Wednesday, 1 <sup>st</sup> June 2022
	and a second of the second of
	2 <sup>nd</sup> session: Saturday, 9 <sup>th</sup> July 2022 from 2:00 p.m. to 4:00 p.m.
	Registration period: Wednesday, 11 <sup>th</sup> May 2022 to Wednesday, 29 <sup>th</sup> June 2022
	ard to Good a serificial control of the control of
	3 <sup>rd</sup> session: Saturday, 27 <sup>th</sup> August 2022 from 2:00 p.m. to 4:00 p.m.
	Registration period: Wednesday, 11 <sup>th</sup> May 2022 to Wednesday, 17 <sup>th</sup> August 2022
	TD
	[Registration Method] **The admission briefings will be held on-site or streamed live (announcements will be made in due course with regard to the latest epidemic
	development). To receive the relevant details, parents are asked to enter the correct email
	<u>address</u> during registration.
	<u>address</u> during registration.
	Registration method: Application Form for 2023-2024 K1 Admission Briefings (please click
	here to register)
	<u></u>
	Please find the attendance lists of the briefings in the "Latest News" section on the school
	website on the following dates:
	1 <sup>st</sup> session: Thursday, 2 <sup>nd</sup> June 2022 at 5:00 p.m.
	2 <sup>nd</sup> session: Thursday, 30 <sup>th</sup> June 2022 at 5:00 p.m.
	3 <sup>rd</sup> session: Thursday, 18 <sup>th</sup> August 2022 at 5:00 p.m.
	[Remarks]
	1. On the days of the briefings, <u>parking spaces will not be available</u> at the School.
	2. Each attendee shall obtain a questionnaire after the briefing. The completed
	questionnaire is to be submitted on the interview day. The attendance record of
	parents will be considered as one of the criteria for the School's assessment on
	home-school collaboration.
2023-2024 K1	School-age children (born on or before 31st December 2020) can submit online
Application	applications from Tuesday, 12 <sup>th</sup> July 2022 to Friday, 9 <sup>th</sup> September 2022 for the first
Method	<u>round of interviews</u> . Please click <u>here</u> to view the application method and details on the
	website.
	* Applicants submitting their applications on or after 10 <sup>th</sup> September 2022 will not be
	invited to attend the first round of interviews for the time being. Parents will be notified
Intermiera Dete	individually of the interview arrangements if there are vacancies.  Saturday, 5 <sup>th</sup> November 2022
Interview Date	
Interview Result	Applicants will receive an "Interview Result Notification" via email 7 working days (EPK) /
Calaaal Dlaaa	21 working days (ACK) after the interview.  ☆ 【English-Putonghua Speaking Stream Kindergarten Section (EPK)】 Registration Dates:
School Place	☆ 【English-Putonghua Speaking Stream Kindergarten Section (EPK)】 Registration Dates: Please refer to the "Interview Result Notification" to be issued.
Registration	★ [Anglo-Chinese Speaking Stream Kindergarten Section (ACK)] Registration Dates:
	The "Centralised Registration Dates" designated by the Government.
	(Expected dates: $5^{th} - 7^{th}$ January 2023)
	Continuous S = 7 January 2023)
	1. "Registration Certificate for Kindergarten Admission" / "Kindergarten Admission"
	Pass" ***applicable to ACK
	(Apply to the Education Bureau in advance during September to November 2022)
	2. HKD970 registration fee (approved by the Education Bureau)